

8天6晚 韩国首尔+济州岛+雪岳山(含内陆双飞)

南怡岛/雪岳山国家公园/城山日出峰/泰迪熊博物馆/爱宝乐园

全程当地四星酒店	风味餐: 黑猪烤肉, 济州韩定食, 春川鸡, 韩式火锅, 人参雞湯, 石头拌饭, 鱿鱼五花肉
第一天 吉隆坡-仁川 集合于吉隆坡国际机场。飞往韩国-首尔。	然美景和押韵是恋人和家庭旅游首选。午餐后, 前往雪岳山。晚餐入住酒店。
第二天 吉隆坡-仁川-济州岛 (午/晚餐) 接机后, 前往游览 德寿宫 , 德寿宫与西式建筑并肩而立, 构成别样的景致, 保存韩国较早的西式建筑风格的石造殿。午餐后, 送往金浦机场飞往济州岛, 抵达后游览 龙头岩 模样犹如龙, 是由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成。之后前往 神奇之路 是一段长100米的斜坡道路, 视觉上给人一中“上坡”感觉。晚餐后入住酒店。	第五天 济州岛-首尔-雪岳山 (早/午/晚餐) 早餐后, 返回首尔。参观引人探幽访胜, 庄严直立的 雪岳山国家公园 , 神兴寺 和 大浦渔港 。午餐后, 前往体验 爱来魔相艺术馆 和 智勇迷宫 。晚餐后, 入住酒店。
第三天 济州岛 (早/午/晚餐) 抵达后, 由专业导游和司机接应, 早餐后, 参观 城山日出峰 是位于韩国济州岛东端的一个火山丘, 是世界上少见的保存完整的海底火山丘。 城邑民俗村 中建有济州最大规模的草房, 这座拥有五百多年历史的都城魅力彰显得淋漓尽致。午餐后前往 泰迪熊博物馆 -展示百年来深受全世界人们喜爱的各式各样玩具熊。晚餐后, 前往东门韩国传统市场(美食大探索), 入住酒店。	第六天 爱宝乐园-首尔 (早/-/晚餐) 早餐后, 送往 爱宝乐园 全日自由活动(含自由卷), 结束后专车送回首尔市游览 南山首尔塔 (不含登塔)和 南山爱情锁 。晚餐后入住酒店。
第四天 济州岛-仁川 (早/午/晚餐) 早餐后, 将会前往济州岛国际机场飞往首尔金浦机场, 抵达后乘搭专车出发游览 南怡岛 , 南怡岛 一年四季都拥有天	第七天 首尔 (早/午餐) 早餐后, 参观首尔北村韩国村。之后前往 高丽人参专卖店 。午餐后, 续程参观 韩国化妆品专卖店 。然后参观 韩国国宝肝专卖店 和随后体验 紫菜馆DIY+韩服体验 。前往 RUNNING MAN 秀体验馆 。最后送往游览韩国首尔 明洞 自由购物。 第八天 首尔-吉隆坡 (早餐) 早餐后, 游览韩国 国货土产店 。于集合时间送往机场乘搭航班飞返家园。

保证自费: USD 50 (报名前必须同意参加) - 现付给导游

• 冬季恋歌拍摄【南怡岛】 • 春川天空步道 • 爱宝乐园自由卷 • 7017 高空观赏首尔美景



我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游/司机小费,
 机场来回接送(只限芙蓉区与各分行上车), 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票
不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989

8D6N KOREA TOUR : SEOUL+JEJU ISLAND + SEORAKSAN (INCLUDED DOMESTIC FLIGHT)

Nami Island / Seoraksan National Park / Seongsan Ilchulbong / Teddy Bear Museum / Everland

Hotel Local 4 Star	Special Flavor Meal: Black Pork Barbecue, Jeju Handing Food, Chuncheon Chicken, Korean Hot Pot, Ginseng Chicken Soup, Stone Bibimbap, Squid Pork Belly
<p>Day 1 Kuala Lumpur-Incheon Gathered at Kuala Lumpur International Airport. depart to Seoul.</p> <p>Day 2 Kuala Lumpur-Incheon-Jeju Island (L/D) Upon arrival, meet with respective tour guide and driver, We will head to Deoksugung Palace, where Deoksugung Palace and the Western-style buildings stand side by side, forming a different view, preserving the stone-built temple of Korea's earlier Western-style architecture. After lunch, transfer to Gimpo Airport to Jeju Island. Upon arrival, the Yongduam rock looks like a dragon. because lava ejected from the crater of Halla Mountain is condensed on the sea. Then go to the Magic Road is a 100-meter long slope road, visually giving people a "uphill" feeling. Check in hotel after dinner.</p> <p>Day 3 Jeju Island (B/L/D) After breakfast, visit Chengshan Sunrise Peak is a volcanic mound at the eastern end of Jeju Island in South Korea. It is a rare and well-preserved submarine volcanic hill in the world. The largest village in Jeju is built in the Chenghuang Folk Village. This charm of the city with more than 500 years of history is vivid. After lunch, head to the Teddy Bear Museum – show a variety of teddy bears that have been loved by people all over the world for centuries. After dinner, proceed to the East Gate Korean Traditional Market (Gourmet Adventure) and Check in hotel after dinner.</p> <p>Day 4 Jeju Island - Incheon (B/L/D) After breakfast, you will head to Jeju International Airport to fly to Seoul Gimpo Airport. Upon arrival, take bus to Nami Island. Nami Island has natural beauty and rhyme throughout</p>	<p>the year is the first choice for couple and family. After lunch, head to Seoraksan. Check in hotel after dinner.</p> <p>Day 5 Jeju Island - Seoul - Seoraksan (B/L/D) After breakfast, return to Seoul. We will visit the Seoraksan National Park, Shenxing Temple and Daepohang Fish Market. After lunch, head to Experience the Alive Museum & Dynamic Maze. Check-in hotel after dinner.</p> <p>Day 6 Everland – Seoul (B/D) After breakfast, transfer to Everland Theme Park for free full-day activities (including free pass). After , we will return to Seoul City to visit Nanshan Seoul Tower (excluding observation deck) and Love Lock Park. Check in hotel after dinner.</p> <p>Day 7 Seoul (B/L) After breakfast, visit Seoul Village . Then proceed to the Korean Ginseng Store. After lunch, continue to visit the Korean cosmetics store. Then visit the Korean treasure liver store and then experience the KIMCHI DIY+ hanbok experience.We will going to the RUNNING MAN Show Live Experience Studio. Finally, we went to visit Myeong-dong Shopping Street for free shopping.</p> <p>Day 8 Seoul - Kuala Lumpur (Breakfast) After breakfast, visit the Korean Local Product Shop. Then head to Incheon International airport and return to Kuala Lumpur.</p>



Compulsory Tour : USD 50/pax (Must agree to join before register) - Pay To Guide

- Filming site of Korean drama “ Winter Sonata” – Nami Island
- Soyang Skywalk
- Everland Free Pass Ticket
- Seoul 7017 Skygarden

Our package:

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel,
 Airport Transfer (Seremban area & Branch office),Meals, Entrance Fee,

Exclude: Travel Insurance

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,
 Seremban, N.Sembilan, Malaysia.
 ☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,
 43300 Seri Kembangan, Selangor
 ☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,
 Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL
 ☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,
 41200, Klang, Selangor.
 ☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989